
Rotarymøte 31. oktober 2016 
 

Møtet ble ledet av Solveig Steen-Firing. 

Vi hadde en reflektant på møtet, og det var en fødselsdag (Petter Granli). 

Thor Asbjørn orienterte om klokkespillet, som ble innviet lørdag 29. oktober. 

Vi er nå i øverste divisjon (ang klokkespill!). Klokkespillet har nå 49 klokker. 

Den største veier vel 1700 kilo. Den minste ca 5 kilo. 

Det meste av kostnadene (2,6 mill.) er besørget av Sandefjord-Øst Rotary. 

 

Hovedinnslaget var ved Geir Bjelkemyr-Østvang: 

Ny kommune: Næring & Byggeseksjon. 

Han er fra Drammen, bor i Brevik, og er nå blitt delprosjektleder i den nye kommunen, og fra 1. 

januar 2017 er han kommunalsjef. 

Han har tidligere vært med i Brevik rotary. 

Han er utdannet jurist, og har drevet juristkontor i Skien. 

Nå skal det i kommunen være rådmann og 5 kommuneråder. Næring og eiendom er en av dem. 

 

Forhandlingsutvalget for den nye kommunen har gitt en utredning: 

Det redegjør for oppgaver som gjelder 

næringsutvikling, tomter for dette, byggeprosjekter, drift/vedlikehold, landbruk (som næring) og 

reiseliv. 

Det er en hovedtanke at storkommunen skal gi bedre tjenester for alle innbyggerne. 

Folk skal merke kvalitetsheving på flere områder, og det skal merkes en effektivisering. 

Det skal kunne merkes utover i 2017 at det er en ny og bedre politikk på disse områdene. 

 

Det er tenkt at Torp Øst skal bli det mest attraktive næringsareal. 

Ellers en god næringsutvikling. Det må medføre boliger, veier, muligheter for friluftsliv, lokaler til 

aktiviteter, sykehjem osv.. 

Hva med næringsutvikling ellers? 

Innen kommunene er det ingen stilling øremerket for næringsutvikling i Andebu og Stokke. 

Sandefjord har en 50%-stilling. 

Den nye kommunen skal ha eget utvalg og sjef for dette. Bare få kommuner i landet har det(!). 

Men ellers er det mange aktører på banen. 

Kan noe av dette forenes, slik at en bedre kan samle ressursene til alles beste? 

Sandefjord blir den betydeligste landbrukskommunen i Vestfold. 

Her er mange bransjer. 

Infrastrukturen hos oss er god, med tog, bussforbindelser, gode veier, ferger, internasjonal flyplass. 

Alt dette må utnyttes på en god måte. 

Et viktig spørsmål for Torp Øst er å få avklart jernbanesatsingen med tanke på stoppested og 

eventuell flyplasstasjon. 

Mye er likevel enda ikke fastsatt politikk som skal gjennomføres på disse områdene. 

Han har hatt samtaler med Anders Sperre som er sentral i dette. 

 

Det er viktig å tenke nytt. 

Næringsutvikling er ikke fort gjort. Hva skal vi satse på i våre områder? 

Det vi gjør må være solid og på topp! 

Det må arbeides for at ikke administrasjonen sitter for mye i klynger. Mange vet ikke nok om 

hverandre. 

Og det er ikke sikkert at vi skal se så strengt og avgrenset hverken på kommune- eller fylkesgrenser. 

Mye god næring kan skapes på tvers. 

Foredragsholderen hadde sondert en del i Stavanger-regionen angående å se store områder her 

under samme «paraply» med fordeler for flere kommuner. Kunne noe lignende skje her? 



Det vi gjør må lykkes. 

Da må det til tydelighet som ikke skader kommunens identitet. 

Antagelig vil det også være en stor fordel å være først ute med noe! 

Her må til både tålmodighet og handlekraft. 

 

Det ble en del kommentarer, spørsmål og forskjellige innlegg, som viser at det bor mye kunnskap 

blant klubbens medlemmer. 


